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Protok615. 

sesji Sejmiku Wojew6dztwa SwiC(tokrzyskiego 

w dniu 23 lutego 2015 roku 

Sesja odbyla siC( w SwiC(tokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach. 

Obradom przewodniczyl Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku 

Wojew6dztwa Swi'rtokrzyskiego. 

Sesja rozpoczC(la siC( 0 godzinie 11 :00 i trw ala do 13:30. 

Sesja odbyla si'r wedlug nast'rpuj~cego porz~dku: 

1. Otwarcie V sesji Sejmiku Wojew6dztwa SwiC(tokrzyskiego. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Prezentacja modelu nieodplatnego poradnictwa prawnego i obywatelskiego, 

wypracowanego w ramach projektu " Opracowanie kompleksowych i trwalych 
mechanizmow wsparcia dla poradnictwa prawnego i obywatelskiego w Polsce " -
Pani Ewelina Wozna - ekspertka z Ministerstwa Pracy i Polityki Spolecznej. 

4. Zgloszenie wniosk6w 0 zmianC( lub uzupelnienie porz'ldku obrad sesji. 
5. Wyb6r sekretarzy obrad. 
6. Glosowanie nad wnioskami 0 zmianC( lub uzupelnienie porz'l.dku obrad. 
7. Zapytania i interpelacje Radnych. 
8. Infonnacja Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci Zarz'l.du Wojew6dztwa 

SwiC(tokrzyskiego w okresie miC(dzy sesjami. 
9. Infonnacja Przewodnicz'l.cego Wiceprzewodnicz'l.cych Sejmiku 

z dzialalnosci w okresie miC(dzy sesjami. 
1 O.Rozpatrzenie projekt6w uchwal w sprawie: 

10.1. likwidacji aglomeracji Styk6w, 
10.2. likwidacji aglomeracji Cedzyna, 
10.3. likwidacji aglomeracji Wislica, 
10.4. likwidacji aglomeracji Brody, 
10.5. likwidacji aglomeracji SC(dzisz6w: 

a) wyst'lPienie Czlonka Zarz'l.du - p. Piotr Zol'l.dek, 
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwal 

11.Rozpatrzenie projekt6w uchwal w sprawie: 
11.1. wyznaczenia aglomeracji Styk6w, 
11.2. wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Cedzyna, 
11.3. wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Wislica, 
11.4. wyznaczenia aglomeracji Brody, 
11.5. wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji SC(dzisz6w, 
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11.6.zmiany uchwaly Sejrniku Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego 
w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglorneracji Daleszyce, 

11.7.zrniany uchwaly Sejrniku Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego w sprawle 
wyznaczenia aglomeracji Polaniec: 

a) wyst'lPienie Czlonka Zarz'ldu - p. Piotr Zohl.dek, 
b) stanowisko Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwal 

12. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie okreslenia og61nej powierzchni 
przeznaczonej pod uprawy maku i konopi w16knistych oraz rejonizacji tych upraw w 
2015 roku w wojew6dztwie swi((tokrzyskim: 

a) wyst'lPienie Czlonka Zarz!\.du - p. Piotr Zol!\.dek, 
b) stanowisko Kornisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej i Ochrony Srodowiska, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwaly 

13.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie ustalenia skladu osobowego Komisji 
Odznaki Honorowej Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego: 

a) wyst'lPienie Przewodnicz!\.cego Sejmiku - p. Arkadiusz Bll.k, 
b) stanowisko Komisji Samorz!\.du Terytorialnego, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwaly 

14.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wyrazenia zamiaru likwidacji intematu w 
Policealnej Szkole Medycznej w Morawicy: 

a) wyst'lPienie Czlonka Zarz!\.du - p. Agata Binkowska, 
b) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwaly 

15.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyst'lPienie do sporz!\.dzania zrniany Planu 
Zagospodarowania Przestrzennego Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego dotycz!\.cej 
opracowania "Planu Zagospodarowania Przestrzennego Miejskiego Obszaru 
Funkcjonalnego Osrodka Wojew6dzkiego": 

a) wyst'lPienie Czlonka Zarz!\.du - p. Agata Binkowska, 
b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wsp61pracy z Zagranic'l, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwaly 

16.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta 
Kielce Miejskiego Osrodka Pornocy Rodzinie 
z przeznaczeniem na wsparcie zadania wlasnego powiatu z zakresu pomocy spolecznej 
dotycz!\.cego specjalistycznego poradnictwa realizowanego w ramach " Telefonu 
zaufania dla os6b w kryzysie": 

a) wyst'lPienie Czlonka Zarz!\.du - p. Piotr Zol!\.dek, 
b) stanowisko Kornisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw Rodziny, 
c) stanowisko Komisji Budzetu i Finans6w, 
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d) dyskusja, 
e) glosowanie uchwaly 

17.Rozpatrzenie projektow uchwal w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku Wojewodztwa 
Swi((tokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Wojewodztwa Swi((tokrzyskiego na lata 2015-2028: 

a) wyst~ienie Skarbnika Wojewodztwa - p. Maria Fidzinska- Dziurzyrlska, 
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwal 

18.Rozpatrzenie projektow uchwal w sprawie zmian w budzecie wojewodztwa na 2015 
rok: 

a) wyst~ienie Skarbnika Wojewodztwa - p. Maria Fidzinska- Dziurzyrlska, 
b) stanowisko Komisji Budzetu i Finansow, 
c) dyskusja, 
d) glosowanie uchwal 

19.Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie skargi na dzialalnosc Marszalka 
Wojewodztwa Swi((tokrzyskiego: 

a) wyst~ienie Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej - p. KrzysztofDziekan, 
b) dyskusja, 
c) glosowanie uchwaly 

20.Przyj((cie "Sprawozdania z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na 
poszczegolnych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez 
jednostk(( samorzqdu terytorialnego". 

21. Sprawy rozne. 
22.Zamkni((cie obrad V sesji Sejmiku Wojewodztwa Swi((tokrzyskiego. 

Przebieg posiedzenia: 
Ad.1 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku powital radnych i zaproszonych gosci 
zgodnie z zalqczonymi iistami obecnosci (zalqcznik nr 1,2,3,4,5). 

Ad. 2 

W punkcie tym nast~ilo pozegnanie lana Gierady Dyrektora Wojewodzkiego 

Zespolonego Szpitala w Kielcach, ktory nie dawno odszedl na emerytur((. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku w imieniu Sejmiku podzi((kowal za 

dlugoietnia wspolprac(( i osiqgni((cia w pracy zawodowej . 

Dyrektor Wojew6dzkiego Szpitala Zespolonego w Kielcach Jan Gierada wyglosil 

przemowienie z okazji zakonczenia wieloletniej pracy zawodowej. Jak podkreslil, wszystkie 

dzialania podejmowane dla dobra pacjentow byly mozliwe dzi((ki zaangazowaniu wszystkich 

pracownikow. Przypomnial rowniez 0 inwestycjach zrealizowanych w ostatnich szesciu 
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latach takich jak m.in. wyremontowanie pomieszczenia w budynku przy ul. Kosciuszki dla 

rehabilitacji, nowe obiekty dla psychiatrii oraz wybudowanie nowej neurochirurgii 

i kardiochirurgii. Dyrektor Jan Gierada wyrazil rowniez zaniepokojenie z powodu 

kontrowersji, ktore pojawily sit( w zwi'lzku z mozliwosci'l pol'lczenia Szpitala Dziecit(cego 

i Wojewodzkiego Szpitala Zespolonego. Powiedzial, ze pozostawia szpital w bardzo dobrej 

kondycji i podzit(kowal wszystkim zebranym oraz swoim wspolpracownikom za wszystkie 

wspolnie przepracowane lata. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku stwierdzil, ze w sesji uczestniczy 22 

radnych, tym samym obrady s'l prawomocne. 

Ad.3 

Prezentacja modelu nieodplatnego poradnictwa prawnego i obywatelskiego, wypracowanego 

w ramach projektu " Opracowanie kompleksowych i trwalych mechanizm6w wsparcia dla 

poradnictwa prawnego i obywatelskiego w Polsce " przedstawila - Pani Ewelina Wozna -

ekspertka z Ministerstwa Pracy i Polityki Spolecznej. 

Jestesmy zobowi'lzani Kart'l Praw Podstawowych przez Unit( Europejsk'l do wprowadzenia 

systemu nieodplatnego poradnictwa prawnego i obywatelskiego. W ramach projektu zostaly 

przygotowane 3 koncepcje modelowych rozwi'lzan, nad ktorymi juz przeprowadzono 

konsultacje. Obecne rozwi'lzania S'l zbyt rozproszone. Na spotkaniach z radnymi sejmikow 

rozmawiamy 0 tym, ktore z tych 3 rozwi'lzan jest najlepsze(szczegolowe infonnacje zawiera 

fa1'lcznik nr 6 do protokolu). 

Ad.4 
'Radni otrzymali porz'ldek obrad wraz z zaproszeniem na sesjt( ( za1'lcznik nr 7 do protokolu). 

W punkcie tym glos zabral Kazimierz Kotowski Czlonek Zarz~du, ktory wnioskowal, aby 

uczci6 minut'l ciszy Jerzego Regulskiego - to jeden z trzech ojcow samorz'ldow 

i samorz'ldnosci w naszym kraju. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poprosil wszystkich zgromadzonych 

o powstanie. 

Nastt(pnie zaapelowal do radnych, aby Sejmik wyrazil poparcle Apelu Rady Miasta 

Sandomierza i Rady Powiatu Sandomierskiego w sprawie ujt(cia w Programie Budowy Drog 

krajowych na lata 2014- 2023 nast((,puj'lcej inwestycji: Budowa drugiego mostu przez rzekt( 

Wislt( w Sandomierzu wraz z budow'l ul. Lwowskiej- Bis w ci'tgU drogi krajowej Nr 77. 

Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku Tadeusz Kowalczyk zapytal czy S'l inne wnioski. 
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W zwiqzku z brakiem zgloszenia innych wniosk6w Tadeusz Kowalczyk 

Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie wniosek w sprawie ujt(cia 

w Programie Budowy Dr6g krajowych na lata 2014- 2023 nast((pujqcej inwestycji: Budowa 

drugiego mostu przez rzekt( Wislt( w Sandomierzu wraz z budow£t ul. Lwowskiej- Bis w ciqgu 

drogi krajowej Nr 77. 

Wniosek ww. sprawie zostal podjt(ty jednoglosnie i wprowadzony jako pUnkt 21 do porz£tdku 

obrad. 

Ad.S 

Na sekretarzy obrad Sejmik wybral radnego Slawomira Marczewskiego radnego 
Henryka Milcarza. 

Ad.6 

Glosowanie odbylo sit( w punkcie 4 porz£tdku obrad. 

Ad. 7 

W punkcie tym radni zlozyli na pismie Interpelacje i Zapytania: 

Radny Bogdan Latosinski zlozyl Zapytania dotycz£tce: 

• 

- likwidacji szk61 w wojew6dztwie swit(tokrzyskim (zal£tcznik nr 8 do protokoru), 
I 

- braku wyczerpuj£tcej odpowiedzi na zapytanie z dnia 25 stycznia 2015r(zal£tcznik nr 9 

do protokolu) . 

Radny Andrzej Prus zlo:iyl Interpelacj~ dotycz£tC£t: 

- ogloszenia przegl£tdu prawa saITIorz£tdowego czego konsekwencj£t zapowiedzi staly sit( 

ogloszone przez Ministerstwo Administracji i Cyfryzacji szerokie konsultacje, do kt6rych 

zaproszono wszystkich zainteresowanych zmianami w przepisach prawa reguluj£tcymi 

funkcjonowanie samorz£td6w terytorialnych wszystkich szczebli. 

Maj£tc na uwadze, jak wazne dla funkcjonowania samorz£td6w, w tym takze saITIorz£tdu 

naszego wojew6dztwa S£t wspomniane konsultacje oraz ewentualne zmiany w przepisach 

prawa, proszt( 0 udzielenie odpowiedzi na nast((puj£tce pytania: 

1. Czy kierowany przez Pana Zarz£td Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego uczestniczy we 

wspomnianych konsul tacj ach, 
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2. lezeli tak, to jakie propozycje zmian w przepisach prawa dotyczqcych funkcjonowania 

samorz'tdu zostaly przez Zarz'td przedstawionego Ministerstwa Administracji 

i Cyfryzacji oraz kiedy to nast'tPi1o (zal'tcznik or 10 do protokolu)? 

Radny Mieczyslaw Gt(bski zlozyl Interpelacje dotycz'tce: 

- udzielenia infonnacji czy w szpitalach podleglych Marszalkowi i dochowano nalezytych 

procedur i udzielono wlasciwej pomocy lekarskiej nastolatce z powiatu Ostrowieckiego, kt6ra 

zmarla po nie udanych pr6bach postawienia szybkiej i wlasciwej diagnozy w trzech szpitalach 

z naszego wojew6dztwa(zal'tcznik or 11 do protokolu), 

- udzielenia odpowiedzi czy w zwi'tzku z inforrnacj't G.U.S. - u 0 tym, ze Wojew6dztwo 

Swit(tokrzyskie jako jedyne w kraju odnotowalo ujemny wynik P.K.B Zarz'td Wojew6dztwa 

podj'tllub podejmie w najblizszym czasie dzialanie, aby tendencje zwi'tzane z t't niekorzystn't 

sytuacjt( odwr6cic(zal'tcznik or 12 do protokolu). 

Radni zlozyli r6wniez "Zapytania" w fonnie ustnej: 

-Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku Andrzej Prus odni6s1 SIt( do artykulu prasowego 

dotycz'tcego nagrody "Viktoria Swit(tokrzyska" i zapytal 0 intencjt( publikacji, kt6ra pojawia 

sit( czasie prezydenckiej kampanii wyborczej . Poprosil 0 wyjasnienie na pismie zawieraj'tce 

informacjt( 0 wysokosci finansowania z budzetu samorz'tdu wojew6dztwa i celowosci tej 

publikacji . 

Radny Andrzej Kryj zapytal kiedy rozpoczn't sit( wykupy teren6w polozonych przy ulicy 

BaHowskiej w zwi'tzku z planowan't inwestycj't remontem drogi wojew6dzkiej or 754 

bstrowiec Swit(tokrzyski - Balt6w. 

Drugie zapytanie dotyczylo remontu wok61 drogi 751 i staran jakie zostaly podjt(te aby 

'uchronic mieszkanc6w tych miejscowosci przed zalaniem wodami opadowymi ? 

Wobec braku wit(cej zgloszen na tym zakonczono . 

Ad.8, 9 

Radni otrzymali drog't elektroniczn't "Infonnacjt( Marszalka Wojew6dztwa z dzialalnosci 

Zarz'tdu Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego w okresie mit(dzy sesjami"(zal'tcznik or 13 

do protokolu). 

"lnforrnacjt( Przewodniczqcego i Wiceprzewodnicz'tcych Sejmiku z dzialalnosci w okresie 

mit(dzy sesjami" (zat'tcznik or 14 do protokolu). 

Wiceprzewodnicz'tcy Sejmiku Tadeusz Kowalczyk zapytal radnych czy maJ't uwagl b'tdz 

zapytania do ww. "Infonnacji ... ". 
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Uwag nie zgloszono. 

Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku Tadeusz Kowalczyk poinfonnowal , ze " Infonnacja Marszalka 

Wojewodztwa z dzialainosci Zarzctdu Wojewodztwa Swit(tokrzyskiego w okresie rnit(dzy 

sesjarni" Infonnacja Przewodniczctcego Wiceprzewodniczctcych Sejrniku 

z dzialainosci w okresie rnit(dzy sesjarni" zostaly przyjt(te przez Sejrnik. 

Ad.10 i 11 

Radni otrzymaii projekty uchwal w sprawie: 

- likwidacji agiorneracji Stykow (zalctcznik nr 15 do protokoru), 

- likwidacji agiorneracji Cedzyna (zalctcznik nr 16 do protokoru), 

- likwidacji aglorneracji Wisiica(zalctcznik nr 17 do protokoru), 

- iikwidacji agiorneracji Brody(zalctcznik nr 18 do protokoru), 

- iikwidacji aglomeracji St(dziszow(zalctcznik nr 19 do protokoru), 

- wyznaczenia agiomeracji Stykow (zalctcznik nr 20 do protokoru), 

- wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Cedzyna(zalctcznik nr 21 do protokoru), 

- wyznaczenia obszaru i granic agiomeracji Wislica (zalctcznik nr 22 do protokoru), 

- wyznaczenia agiorneracji Brody(zalctcznik nr 23 do protokoru), 

- wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji St(dziszow (zalctcznik nr 24 do protokoru ), 

- zrniany uchwaly Sejmiku Wojewodztwa Swit(tokrzyskiego w sprawie wyznaczenia obszaru 

i granic aglorneracji Daieszyce (zalctcznik nr 25 do protokoru), 

zlTIlany uchwaly Sejmiku Wojewodztwa Swit(tokrzyskiego w sprawle 

wyznaczenia aglorneracji Polaniec ( zalctcznik nr 26 do protokoru). 

'Olos zabral Piotr Zolctdek Czlonek Zarzctdu, ktory omowil, przedstawil projekty uchwal, 

a nastt(pnie poprosil 0 przyjt(cie przez Sejrnik ww. projektow. 

Mieczyslaw Sas Wiceprzewodnicz~cy Komisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 

i Ochrony Srodowiska poinfonnowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektow uchwal 

przez Komisjt( (Opinie Nr 41/15- 52115 stanowictzalctczniki nr 27,28,29,30,31,32,33,34, 

35,36,37,38). 

Olosow w dyskusji nie bylo. 
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Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie likwidacji aglomeracji Styk6w. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, kto 

jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IV/99115 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

zalqcznik nr 39 do protokolu. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie likwidacji aglomeracji Cedzyna. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IVIl001l5 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

zalqcznik nr 40 do protokolu. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie likwidacji aglomeracji Wislica. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, kto 

jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IVIlOl1l5 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

zalqcznik nr 41 do protokoru . 

. Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie likwidacji aglomeracji Brody. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, kto 

jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IV/102/15 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

zalqcznik nr 42 do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie likwidacji aglomeracji S((dzisz6w. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IVIl031l5 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

zalqcznik nr 43 do protokoru. 
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Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie wyznaczenia aglomeracji Styk6w. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, 

kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IV/ I04/15 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

zah\.cznik nr 44 do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Cedzyna. Zapytal kto z radnych jest za 

podj((ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IVI105115 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 

zalqcznik nr 45 do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Wislica. Zapytal kto z radnych jest za 

podj((ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IV/} 06115 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stano wi 

zah\.cznik nr 46 do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie wyznaczenia aglomeracji Brody. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, 
I 

kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IVI107115 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stanowi 
• 
zalqcznik nr 47 do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji S((dzisz6w. Zapytal kto z radnych jest za 

podj((ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IVI1 08115 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejmik jednoglosnie i stano wi 

zalqcznik nr 48 do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego w sprawie wyznaczenia 
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obszaru i granic aglorneracji Daleszyce. Zapyta! kto z radnych jest za podj«ciern uchwa!y, kto 

jest przeciwny, kto wstrzyrnal si« od g!osowania? 

Uchwala Nr IVI109115 w ww. sprawie zostala podj«ta przez Sejrnik jednoglosnie i stanowi 

zahtcznik nr 49 do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku podda! pod glosowanie projekt uchwa!y 

w sprawie zrniany uchwaly Sejrniku Wojewodztwa Swi«tokrzyskiego w sprawie wyznaczenia 

obszaru i granic aglorneracji Polaniec. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciern uchwaly, kto jest 

przeciwny, kto wstrzyrna! si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IVI11 0115 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejrnik jednoglosnie i stano wi 

zahtcznik nr 50 do protokoru. 

Ad.12 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie okreslenia ogolnej powierzchni przeznaczonej 

pod uprawy rnaku i konopi wloknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2015 roku (zahtcznik 

nr 51 do protokoru). 

Glos zabral Piotr Zol~dek Czlonek Zarz~du , ktory omowil, przedstawil projekt uchwaly, 

a nast((pnie poprosil 0 przyj((cie przez Sejrnik ww. projektu. 

Mieczyslaw Sas Wiceprzewodnicz~cy Kornisji Rolnictwa, Gospodarki Wodnej 

i Ochrony Srodowiska poinformowal 0 pozytywnym zaopmlOwaniu ww. projektu przez 

Kornisje (Opinia Nr 53115 stanowi zahtcznik nr 52 do protokoru). 

Glosow w dyskusji nie by to. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod g!osowanie projekt uchwaly 

w sprawie okreslenia ogolnej powierzchni przeznaczonej pod uprawy maku i konopi 

w!oknistych oraz rejonizacji tych upraw w 2015 roku. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciern 

uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzyma! si(( od glosowania? 

Uchwala Nr IVI111115 w ww. sprawie zostala podj((ta przez Sejrnik jednoglosnie i stanowi 

zahtcznik nr 53 do protokoru. 
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Ad.13 

Radni otrzymali projekt uchwal w sprawie usta1enia skladu osobowego Komisji Odznaki 

Honorowej Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego (za1'lcznik nr 54 do protokolu). 

Olos zabral Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku, kt6ry om6wil i przedstawil 

projekt uchwaly, a nastt(pnie wni6s1 0 przyjt(cie ww. projektu. 

Bartlomiej Dorywalski Przewodnicz~cy Komisji Samorz~du Terytorialnego poinfonnowal 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia Nr 4 115 stanowi za1'lcznik 

nr 55 do protokolu). 

Olos w dyskusji zabral: 

Radny Bogdan Latosinski, kt6ry stwierdzil, ze w skladzie osobowym Komisji Odznaki 

Honorowej Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego brakuje przedstawicieli organizacji spolecznych 

oraz czy istnieje mozliwosc poszerzenia skladu Komisji odznaki Honorowej Wojew6dztwa 

Swit(tokrzyskiego 0 przedstawiciela zwi'lzk6w zawodowych. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poinfonnowal, ze zgodnie z § 3 pkt. 3 

za1'lcznika Nr 2 do Uchwaly Nr XXXII/586/13 Sejmiku Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego 

,z dnia 26 czerwca 2013r. w sprawie ustanowienia Odznaki Honorowej Wojew6dztwa 

Swit(tokrzyskiego, ustalenia jej wzoru oraz zasad i trybu nadawania, a takze sposobu noszenia 

,w sklad Komisji odznaki honorowej wchodz'l przedstawiciele: 

1. Sejmiku Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego, 

2. Zarz'ldu Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego 

3. Srodowisk naukowych, gospodarczych i kulturalnych wojew6dztwa swit(tokrzyskiego. 

Wit(cej glos6w w dyskusji nie zgloszono. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwalY 

w sprawie usta1enia skladu osobowego Komisji Odznaki Honorowej Wojew6dztwa 

Swit(tokrzyskiego. Zapytal kto z radnych jest za podjt(ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto 

wstrzymal sit( od glosowania? 

Uchwala Nr IV /112115 w ww. sprawle zostala podjt(ta wit(kszosci'l glos6w ( przy 7 

wstrzymuj'lcych sit() i stanowi za1'lcznik nr 56 do protokolu. 
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Ad.14 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie zamiaru likwidacji intematu w Policealnej Szkole 

Medycznej w Morawicy (zal'l.cznik nr 57 do protokolu). 

Olos zabrala Agata Binkowska Czlonek Zarzqdu, kt6ra om6wila, przedstawila projekt 

uchwaly, a nast((pnie poprosila 0 przyj((cie przez Sejmik ww. projektu. 

Olos zabral Grzegorz Swiercz Przewodniczqcy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

poinfonnowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( Opinia Nr 3/15 

stanowi za1'l.cznik nr 58 do protokolu). 

010s6w w dyskusji nie bylo. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczqcy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie zamiaru likwidacji intematu w Policealnej Szkole Medycznej w Morawicy. 

Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od 

glosowania? 

Uchwala Nr IV/ Il3/15 w ww. spraWle zostala podj((ta wi((kszosci'l. glos6w ( przy 1 

wstrzymuj'l.cym si(() i stanowi zal'l.cznik nr 59 do protokolu. 

Ad.IS 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie przyst<wienia do sporz'l.dzenia zmiany Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego dotycz'l.cej opracowania 

" Planu Zagospodarowania Przestrzennego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Osrodka 

Wojew6dzkiego"(za1'l.cznik nr 60 do protokolu). 

010s zabrala Agata Binkowska Czlonek Zarzqdu, kt6ra om6wila, przedstawila projekt 

uchwaly, a nast((pnie poprosila 0 przyj((cie przez Sejmik ww. projektu. 

Grzegorz Galuszka Przewodniczqcy Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Wspolpracy 

z Zagranicq poinfonnowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Komisje ( 

Opinia Nr 8115 stanowi zal'l.cznik nr 61 do protokolu). 



13 

Glos w dyskusji zabrali: 

Radny Bogdan Latosinski wyrazil troskt( 0 gmint( Pierzchnict(. Uwaza, ze jezeli Gmina 

Pierzchnica nie bt(dzie ujt(ta w Planie Zagospodarowania Przestrzennego Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Osrodka Wojew6dzkiego to nast'lPi wykluczenie i degradacja gminy. 

Piotr Zol~dek Czlonek Zarz~du Wojew6dztwa Swi-rtokrzyskiego okazal podziw dla 

radnego Bogdana Latosinskiego za to, ze troszczy sit( 0 gmint( i zachowuje element lokalnego 

patriotyzmu. Poinformowal, ze pewnych rzeczy nie mozna zrobi6 wyll'\.cznie kierujl'\.c sit( 

dobrl'\. woll'\., bo ona byla. Nadmienil, ze wedrug kryteri6w wynik wynikajl'\.cych z Ministerstwa 

Rozwoju wynikalo, ze obszar funkcjonalny ma sit( sklada6 z 6 gmin. Naszym zalozeniem bylo 

aby caly powiat kielecki w1l'\.czy6 do Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Osrodka 

Wojew6dzkiego i stalo sit( to calkiem nie mozliwe ze wzglt(du na elementy kryteri6w , kt6re 

wynikaly z Ministerstwa Rozwoju. 

Poprosil aby nie zaklada6, ze ta gtnina zostanie pozbawiona szans na dalsze rozwijanie sit( , 

bo Sl'\. gminy w naszym wojew6dztwie, kt6re bt(dl'\. korzysta6 z innych form finansowania. 

Na tym zakonczono dyskusjt(. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie przyst'lPienia do sporzl'\.dzenia zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Wojew6dztwa SWi t(tokrzyski ego dotyczl'\.cej opracowa11la " Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Osrodka Wojew6dzkiego . Zapytal kto 

t radnych jest za podjt(ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal sit( od glosowania? 

.uchwala Nr VIl141l5 w ww. spraWle zostala podjt(ta wit(kszoscil'\. glos6w ( przy 6 

wstrzymujl'\.cytTI sit() i stanowi zall'\.cznik nr 62 do protokoru. 

Ad.16 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce 

- Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie z przeznaczeniem na wsparcie zadania wlasnego 

powiatu z zakresu pomocy spolecznej dotyczl'\.cego specjalistycznego poradnictwa 

realizowanego w ramach " Telefonu zaufania dla os6b w kryzysie"( zall'\.cznik nr 63 

do protokoru). 

Glos zabral Piotr Zol~dek- Czlonek Zarz~du, kt6ry om6wil, przedstawil projekt uchwaly, 

a nastt(pnie poprosil 0 przyjt(cie przez Sejmik ww. projektu. 
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Slawomir Marczewski Przewodnicz~cy Komisji Zdrowia, Polityki Spolecznej i Spraw 

Rodziny poinforrnowal 0 pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia Nr 

7115 stanowi zahtcznik nr 64 do protokolu). 

Malgorzata Stanioch Przewodnicz~ca Komisji Budi:etu i Finans6w poinfonnowala 

o pozytywnyrn zaopiniowaniu ww. projektu przez Kornisje ( Opinia Nr 19115 stano wi zahtcznik 

nr 65 do protokolu). 

Glos6w w dyskusji nie bylo. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejmiku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie udzielenia pornocy finansowej dla Miasta Kielce - Miejskiego Osrodka Pornocy 

Rodzinie z przeznaczeniern na wsparcie zadania wlasnego powiatu z zakresu pomocy spolecznej 

dotycz'l.cego specjalistycznego poradnictwa realizowanego w ramach " Telefonu zaufania dla 

os6b w kryzysie". Zapytal kto z radnych jest za podj«ciern uchwaly, kto jest przeciwny, kto 

wstrzymal si« od glosowania? 

Uchwala Nr VIl15115 w ww. sprawie zostala podj«tajednoglosnie i stanowi zal'l.cznik nr 66 

do protokolu. 

Ad. 17,18 

R.adni otrzyrnali projekty uchwal w sprawie: 

zmiany uchwaly Sejrniku Wojew6dztwa Swi«tokrzyskiego w sprawie Wieloletniej 

'Prognozy Finansowej Wojew6dztwa Swi«tokrzyskiego na lata 2015-2028 (zal'l.cznik nr 67 

do protokolu), 

- zrniany uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swi«tokrzyskiego w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Wojew6dztwa Swi«tokrzyskiego na lata 2015-2028 (zal'l.cznik nr 

68 do protokolu), 

- zrnian w budzecie wojew6dztwa na 2015r.(zalqcznik nr 69 do protokolu), 

- zrnian w budzecie wojew6dztwa na 2015r.(zal'l.cznik nr 70 do protokolu), 

- zrnian w budzecie wojew6dztwa na 2015r (za1'l.cznik nr 71 do protokolu). 

Glos zabrala Maria Fidzinska- Dziurzynska Skarbnik Wojew6dztwa, kt6ra om6wila, 

przedstawila projekty uchwal, a nastt(pnie poprosila 0 przyj«cie przez Sejmik ww. projekt6w. 



15 

Malgorzata Stanioch Przewodniczqca Komisji Budzetu Finansow poinformowala 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projekt6w przez Komisje ( Opinie Nr 20115 - 24115 

stanowi'lzalC\czniki nr 72, 73,74, 75,76, do protokoru). 

Glos6w w dyskusji nie zgloszono. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczqcy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego na lata 2015-2028. ". Zapytal kto 

z radnych jest za podj((ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr V1116/15 w ww. sprawie zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi za1'lcznik nr 77 

do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczqcy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie zmiany uchwaly Sejmiku Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego na lata 2015-2028. Zapytal kto 

z radnych jest za podj((ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr V 1117 /15 w ww. sprawie zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi zal'lcznik nr 78 

do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczqcy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

'w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015rok. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem 

uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr V/118/15 w ww. sprawie zostala podj((ta wi ((kszosci'l glos6w ( 5 wstrzymuj'lcych 

si(() i stanowi zal'lcznik nr 79 do protokoru. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodniczqcy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015rok. Zapytal kto z radnych jest za podj((c1em 

uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr V/119/15 w ww. sprawie zostala podj((ta wi((kszOSc1'l glos6w ( 5 

wstrzymuj'lcych si(() i stanowi zal'lcznik nr 80 do protokoru. 
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Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie zmian w budzecie wojew6dztwa na 2015rok. Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem 

uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr VIl201l5 w ww. sprawie zostala podj((ta wi((kszosci'l glos6w( 7 wstrzymuj'lcych 

sil() i stanowi za1'lcznik nr 81 do protokolu. 

Ad.19 

Radni otrzymali projekt uchwaly w sprawie skargi na dzialalnos6 Marszalka Wojew6dztwa 

(zal'lcznik nr 82 do protokolu). 

Glos zabral Krzysztof Dziekan Przewodnicz~cy Kornisji Rewizyjnej , kt6ry om6wil 

i przedstawil projekty uchwal, a nast((pnie poprosil 0 przyj((cie przez Sejmik ww. projektu 

Glos6w w dyskusji nie zgloszono. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt uchwaly 

w sprawie skargi na dzialalnos6 Marszalka Wojew6dztwa. Zapytal kto z radnych jest za 

podj((ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od glosowania? 

Uchwala Nr VIl211l5 w ww. sprawie zostala podj((ta jednoglosnie i stanowi za1'lcznik nr 

83 do protokolu. 

Ad. 20 

kadni otrzymali "Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na 

poszczeg61nych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez jednostk(( 

samorz'ldu terytorialnego" (zal'lcznik nr 84 do protokolu) 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku zapytal czy Radni maj'l pytania lub 

uwagi co do ww. "Sprawozdania ... ". Radni nie zglosili zadnych zastrzezen . 

W zwi'lzku z powyzszym Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz'lcy Sejmiku poinfonnowal , 

ze Sejmik przyj'll Sprawozdanie z wysokosci srednich wynagrodzen nauczycieli na 

poszczeg61nych stopniach awansu zawodowego w szkolach prowadzonych przez jednostk(( 

samorz'ldu terytorialnego" 

Ad. 21 

Radni otrzymali projekt Stanowiska Sejmiku Wojew6dztwa Swi((tokrzyskiego wyrazaj'lce 

poparcie dla Apelu Rady Miasta Sandomierz i Rady Powiatu Sandomierskiego w sprawie 

uj((cia w Programie Budowy Dr6g Krajowych na lata 2014- 2023 nast((puj'lcej inwestycji: 
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Budowa drugiego mostu przez rzek(( Wisl(( w Sandomierzu wraz z budow£t ul. Lwowskiej

Bis w ci£tgU drogi krajowej nr 77(zal£tcznik nr 84 do protokolu). 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku odczytal " Apel Rady .... " Zapytal czy 

radni chc£t zabrac glos w dyskusji. 

Glosow w dyskusji rue zgloszono. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poddal pod glosowanie projekt 

Stanowiska Sejmiku Wojewodztwa Swi((tokrzyskiego wyrazaj£tce poparcie dla Apelu Rady 

Miasta Sandomierz i Rady Powiatu Sandomierskiego w sprawie uj((cia w Programie Budowy 

Drog Krajowych na lata 2014- 2023 nast((puj£tcej inwestycji: Budowa drugiego mostu przez 

rzek(( Wisl(( w Sandomierzu wraz z budow£t ul. Lwowskiej- Bis w ci£tgU drogi krajowej nr 77. 

Zapytal kto z radnych jest za podj((ciem uchwaly, kto jest przeciwny, kto wstrzymal si(( od 

glosowania? 

Stanowisko Sejmiku Wojewodztwa Swi((tokrzyskiego z dnia 23 lutego 2015r. wyrazaj£tce 

poparcie dla Apelu Rady Miasta Sandomierz i Rady Powiatu Sandomierskiego w sprawie 

uj((cia w Programie Budowy Drog Krajowych na lata 2014- 2023 nast((puj£tcej inwestycji: 

Budowa drugiego mostu przez rzek(( Wisl(( w Sandomierzu wraz z budow£t ul. Lwowskiej

Bis w ci£tgU drogi krajowej nr 77 zostalo podj((to jednoglosnie. 

Ad.22 

W sprawach roznych glos zabral Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku, ktory 

poinformowal, ze Spolka jawna EKOM Maciejczyk w Nowinach, pismem z dnia 20 stycznia 

hr. wezwala Sejmik do usuni((cia naruszenia prawa w Uchwale Nr XLVIIII849114 z dnia 27 

pazdziernik 2014r. 

Radni otrzymali drog£t elektroniczn£t materialy: 

- wezwanie do usuni((cia naruszenia prawa w podj((tej przez Sejmik Wojewodztwa 

Swi((tokrzyskiego uchwale nr XLVIIII8491 14 z dnia 27 pazdziernika 2014 roku (zal£tcznik 

nr85 do protokolu), 

- opini(( prawna dotycz£tca wezwania EKOM Maciejczyk Sp. J. w Nowinach do usuni((cia 

naruszenia prawa(zal£tcznik nr 86 do protokolu), 

- Informacj(( 0 czynnosciach podj((tych w zwi£tzku z wezwaniem do usuni((cia naruszenia 

prawa (zal£tcznik nr 87 do protokolu). 
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Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz'lcy Sejmiku odczytal Infonnacj€( 0 czynnosciach 

podj((tych w zwi'lzku z wezwaniem do usunit(cia naruszenia prawa. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku zapytal czy s'lPytania. 

Radni uwag rue zglosili. 

Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku poinfonnowal, ze Infonnacja zostala przyjt(ta. 

Tadeusz Kowalczyk Wiceprzewodnicz~cy Sejrniku oglosil, ze 6. sesJa Sejmiku 

Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego planowanajest na 23 marca br. 

Na tym zakonczono obrady 5. sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego. 

Ad.22 

Zamknit(cie obrad 5. sesji Sejmiku Wojew6dztwa Swit(tokrzyskiego. 

Wicepr~~(10 

Sekretarze obrad: 

radny Slawo radny Henryk Milcarz 

. . . .. . .......... :~ 

Protok61 sporz'ldzila: 

JjMuter 
t 


